
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 06/2024

Aika: 8.2.2024 Paikka: Otaniemi, Espoo
kello 16:00

Läsnä: Katariina Kokkonen (puheenjohtaja) Elliroosa Peltoniemi
Oscar Rouvinen Vertti Hatara (sihteeri)
Linnea Hartikainen Joel Vainio
Patrik Hoppania Saimi-Sofia Pirinen
Niklas Riihelä Pessi Parkkinen
Petteri Niska Essi Korpi
Juuso Määttä (S 8.2.3) (P 8.4) Henri Brax (S 8.2.3) (P 8.4)
Samu Hasegawa (S 8.2.4) (P 8.2.4)

1. KOKOUKSEN AVAUS
Kokkonen avasi kokouksen ajassa 16.00

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT
Käytiin tutustumassa mahdolliseen uuteen kiltikseen, näytti ihan hyvältä.
Kokkonen ei osaa syödä appelsiineja ilman niitä valkosia juttuja.
Riihelä pyysi Kokkoselta appelsiinisiivun.
Hoppaniasta ei ole tietotekniikkaan.
Piristä väsyttää.
Trioa kikattaa.

6. KUULUMISKIERROS
Rouvisella on ihan jees. Heikko olo.
Hoppanialla on ihan hauskaa.
Vainiosta on kiva päästä pelaamaan kyykkää.
Parkkisella on tosi kivaa, eikä ole mitään mikä harmittaa.
Niskalla oli ikävä viikonloppu, ei tehnyt mitään hyödyllistä. Pelasi Minecraftia, omistaa
80 timanttia. Alkuviikko on ollut kiireistä.
Riihelä otti itseään niskasta kiinni ja teki kaikki kouluhommat ja haki töitä.
Piristä väsyttää vieläkin, viikko on kulunut nopeasti. Odottaa innolla omaa aikaa tänä
iltana.
Hartikaisella on ollut kiireistä, hauskaa ja paljon pläänejä. Viettää minilomaa tämän
viikonlopun.
Peltoniemellä oli tosi hauskaa FTMK vaihdossa ja JäJässä. Onneks kohta vaihtuu
jakso.
Korvella menee ihan hyvin, alkuviikko meni kipeänä ja sitsejä järkätessä. JäJä
paransi mielen.
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Hataralla menee hyvin.
Kokkosta jännittää tulevat viikot, paljon tekemistä ja tenttiviikko tulossa. Kandin
ensimmäinen palautus tulossa ensimmäisellä viikolla. JäJässä oli yllättävän hauskaa.
Yleisesti ihan kiva fiilis.

7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet

Francesco Lena
Eetu Kotiranta
Päätös: raati hyväksyy uudet jäsenet.

7.2. Raadin palaute
Rasmus Mäkinen antoi palautetta, siitä miten KIK:in hallitus pitää IK:n raatia
hitaana ja laiskana elimenä. Raati kiittää palautteesta.
Olemme saaneet palautetta IK:n tiedotuksen info määrästä.
Palautteenantajan mielestä siellä on liikaa asiaa, joka ei koske kaikkia
kiltalaisia. Raati kiittää palautteesta.
Kiltalainen on huomannut, että killan sivuille ei ole päivitetty viime kesän
110-aitojen mitalisijoituksia. Raati tahtoo muistuttaa, että kilta ei enää järjestä
kyseistä tapahtumaa.

8. YLEISTÄ
8.1. Menneet tapahtumat

8.1.1. SAT-vaihto
Tapahtuma oli erittäin onnistunut. Tapahtuma on saanut paljon kiitosta
ja oli suosittu.

8.1.2. Fuksien lajikokeilu
Niska oli pitämässä tapahtumassa excursiota. Tapahtumaan osallistui
n. 20 ihmistä. Tapahtuman kiipeilyosio sujui hyvin ja osallistujat
viihtyivät.

8.1.3. Jämerän jälki
Raati kiittää teekkarijaostoa tapahtuman järjestämisestä.

8.2. Tulevat tapahtumat
8.2.1. ISOinfo

Tapahtuma tapahtuu maanantaina kiltahuoneella 12.2. Paikalla on UO
hengailemassa ja vastaamassa mahdollisten ISO-ehdokkaiden
kysymyksiin.

8.2.2. Laskiaispullamaanantai
Tapahtuma tapahtuu maanantaina kiltahuoneella 12.2.

8.2.3. Laskiaisrieha
Telttapaikka rekisteröinti on tehty. Killan ajokki rakennetaan
sunnuntaina 11.2. Kiltahuoneelle on tuotu ajokkia varten
sponsorimerkittyä teippiä. Tapahtumassa myydään killan
haalarimerkkejä ja kangaskasseja. Kokkonen luo tapahtumaa varten
työvuorolistan.
Siirrytään kohtaa 8.4.

8.2.4. SRT-Päivät
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Samu Hasegawa saapui kokoukseen kertomaan SRT-päivistä.
Tapahtumassa IE järjestää sitsit. Maiju Koponen järjestää excursiot, ja
raadin rastia on suunniteltu kiltahuoneelle. SRT-toimikunta on
muodostettu, mukana raadista Pirinen, Korpi, Vainio ja Kokkonen.
Siirrytään kohtaan 8.6.

8.3. Vuosijuhlaedustukset
8.3.1. 24.2. KoIO ry 41

Päätös: Hatara edustaa kiltaa tapahtumassa.
8.3.2. 16.3. Fuusio 77

Päätös: Rouvinen ja Riihelä edustavat kiltaa tapahtumassa.
8.3.3. 23.3. Cuba Night 109

Päätös: Korpi ja Pirinen edustavat kiltaa tapahtumassa.

8.4. Teekkarikokous
Raatia saapui tervehtimään Juuso Määttä ja Henri Brax kertomaan
teekkarikokouksesta. Kokouksessa äänioikeutta käyttää killat. Alustavasti on
suunniteltu 3 kokousta vuodelle: toukokuussa, syys-lokakuun vaihteessa ja
marras- joulukuun vaihteessa. Killat voivat tuoda asioita Teekkarikokoukseen
esille.
Siirrytään kohtaan 8.3

8.5. Toimintasuunnitelma
Kokkonen esitteli toimintasuunnitelman ja kertoi, miten se tulee täyttää 15.2
mennessä. Kukin raatilainen täyttää oman osionsa. Suunnitelma kirjoitetaan
preesenssissä. Dokumentti löytyy raadin drive-kansiosta. Dokumentin
tarkoitus on kertoa, mitä tehdään tulevana vuonna. Kyse on yhdistyslaillisesta
dokumentista.
Siirrytään kohtaan 8.2.4

8.6. Kiltasopimus
Kiltasopimus tehdään Insinööritieteiden korkeakoulun kanssa siitä, miten
paljon kilta saa rahaa heiltä. Tänä vuonna korkeakoulu haluaisi antaa rahaa
hyvinvointi toimintaan perinteisten kohteiden lisäksi. Sopimus velvoittaa killan
myös järjestämään erikseen siinä mainittuja tapahtumia.

8.7. IK merch
Parkkinen on suunnitellut Juuso Saaren kanssa tilaavansa erilaista
kilta-merchiä. Esimerkiksi collegepaitoja, aurinkolaseja ja skumppalaseja.
Raati pyytää Saarta tutkimaan, mistä näitä voisi saada.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Kulttuurivastaavien kiltispulla infoviesti

Infoviesti on saapunut killan tiedotukseen.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. 13.2 RIL tapaaminen

RILlin osallistuminen vuosijuhlille muuttuu viime vuosiin verrattuna.

11. IE-PERHE
11.1. Kuulumisia
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PikkuIE vaihto tapahtui. Tapahtuma sujui hyvin ja oli mukava, vaikka moni ei
päässytkään osallistumaan. Pirinen tilasi servettejä JäJä:n aikana
SRT-päiville.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Ensimmäinen akateemisen komitean kokous

Kokous sujui hyvin. Hoppania viihtyi kokouksessa mainiosti. Yskähti siellä
kerran.

12.2. Akateemisen ohjauksen kehittäminen
Hoppaniaa on pyydetty etsimään jokin kiltalainen akateemisen ohjauksen
kehittämiseen. Ehdotetaan Lauri Valloa pestiin.

12.3. IKävastaavista
Laura Aalto on hakenut viini-iltaa varten viinilaseja.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. FTMK vaihto

Vaihto tapahtui, saivat paljon hauskoja härpäkkeitä.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. ISOhaku käynnissä

Haku on käynnissä.
14.2. KvTMK vaihto

Vaihdon järjestäminen oli tosi mukavaa, kaikki toimi hyvin.

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
15.1. Viestinnän kehitys

Rutiiniasiat ovat vieneet suurimman osan ajasta.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Tilinkäyttöoikeudet

Vaalikokouksen pöytäkirja on saapunut. Dokumentit on saatu laitettua
eteenpäin pankille.

16.2. Laskut
Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.

17. AYY

18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL

19. M.E.T.A.
Keskusteltiin raatihärpäkkeestä
Riihelä miettii lypsämisjuttuja.

20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous pidetään myöhemmin päätettävänä aikana.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Kokkonen päättää kokouksen ajassa 17.54
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VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Katariina Kokkonen Vertti Hatara

puheenjohtaja sihteeri


